

Kundeninformation

15.01.2026

POP-Verordnung (EU) Nr. 2019/1021

Die **Verordnung (EU) 2019/1021** regelt das Verbot, die Beschränkung und die Minimierung persistenter organischer **Schadstoffe (POP)** zum Schutz der menschlichen Gesundheit und der Umwelt.

Nach unserem aktuellen Kenntnisstand und auf Basis der uns von unseren Lieferanten zur Verfügung gestellten Informationen erklären wir hiermit, dass:

- in unseren Erzeugnissen keine Stoffe enthalten sind, die gemäß Anhang I der Verordnung (EU) 2019/1021 verboten sind, oder
- ggf. enthaltene Stoffe die in den Anhängen I und II der Verordnung festgelegten zulässigen Grenzwerte nicht überschreiten.

Wir stehen in ständigem Austausch mit unseren Lieferanten und haben die regulatorischen Anforderungen in unseren internen Prozessen abgebildet. Für weitere Informationen wenden Sie sich bitte an: material.compliance@meiko-global.com

MEIKO Maschinenbau GmbH & Co. KG

MEIKO Maschinenbau GmbH & Co. KG

i.V. Ingo Wiegand
Leiter Product Compliance Management

i.A. Bernhard Cichon
Manager Standardization & Material Compliance

Customer Information

January 15, 2026

POP Regulation (EU) No 2019/1021

The **regulation (EU) 2019/1021** lays down provisions on the prohibition, restriction and minimisation of persistent organic pollutants (POPs) to support the protection of human health and the environment.

According to our current knowledge and based on the information available, we hereby declare that:

- our products do not contain any substances that are prohibited pursuant to Annex I of Regulation (EU) 2019/1021, or
- where such substances may be present, their concentrations do not exceed the permissible limit values specified in Annexes I and II of the Regulation.

We are in constant dialogue with our suppliers and have mapped the regulatory requirements in our internal processes. If you have any further questions, please contact:

material.compliance@meiko-global.com

MEIKO Maschinenbau GmbH & Co. KG

MEIKO Maschinenbau GmbH & Co. KG

i.V. Ingo Wiegand
Head of Product Compliance Management

i.A. Bernhard Cichon
Manager Standardization & Material Compliance